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CDA (21) Gebruik Jeugdsportfonds in relatie met beschikbare budgetten 
 
Voor een periode van 2,5 jaar (1 juli 2013 t/m eind 2015) geldt het Jeugdsportfonds Dalfsen. Het is juist 
dat het aantal aanvragen toeneemt, maar de verwachting is dat de hiermee gepaard gaande kosten 
opgevangen kunnen worden met de beschikbare budgetten. Voor alle duidelijkheid: hiervoor is geen 
subsidieplafond van toepassing. Evaluatie van het Jeugdsportfonds vindt plaats in het voorjaar van 2015. 
Op basis hiervan vindt besluitvorming plaats over al dan niet voortzetting van het Jeugdsportfonds.  
 
D’66 (5) Integraal Huisvestingsplan medio mei te sturen naar de gemeenteraad 
 
In de Notitie ontwikkelingen huisvesting onderwijs 2014 – 2022 is reeds een visie ontwikkeld hoe om te 
gaan met scholen richting toekomst en worden mogelijke scenario’s geschetst. Op 17 november 
bespreekt u deze in de raadscommissie. Dit is de opmaat naar het in 2015, samen met schoolbesturen, 
op te stellen Integraal huisvestingsplan, waarin o.a. naast ontwikkelingen, wordt ingegaan op uitkomsten 
van nieuwe leerlingenprognoses en vraag naar verdere (of volledige) doordecentralisatie. Het 
leerlingenvervoer komt hier niet aan de orde. Het opstellen van dit plan gaat in overleg met 
schoolbesturen. In verband met de te ondernemen stappen, te ontvangen informatie en te voeren overleg 
met schoolbesturen is aanlevering in mei 2015 niet mogelijk en koersen wij op aanbieding eind 2015. 
Indien er ontwikkelingen zijn die eerdere besluitvorming noodzakelijk maken, zoals WOC Campus 
Nieuwleusen waarvan onderwijshuisvesting onderdeel kan maken en die meegenomen moet worden bij 
de Voorjaarsnota 2015 dan volgt hiervoor een afzonderlijk voorstel.   
 
De VVD vraagt bij Programma 7 :  
Een van de benoemde risico’s is dat de € 5,9 miljoen voor de jeugdzorg mogelijk niet voldoende is voor 
de huidige doelgroep. Wanneer wordt er voldoende inzicht verwacht? 
 
Door scherp te monitoren op gebruik (aantallen en financiën) en zeer geregelde  rapportage daarop kan 
vinger aan de pols worden gehouden.  Gedurende de eerste maanden van 2015 zal er meer zicht komen 
op het gebruik.  
De verwachting is dat we medio 2015, ten tijde van de voorjaarsnota, een redelijke prognose kunnen 
geven van het gebruik. 
Uitgangspunt van de regionale contractering jeugdzorg is dat dit binnen de beschikbare gemeentelijke 
budgetten (en dus het totale regionale budget) plaatsvindt. 
De contractering van organisaties is gebaseerd op de nu beschikbare gegevens, waarbij ook ervaring 
gegevens van de organisaties een rol hebben gespeeld.  
Bij de budgetverdeling is bovendien rekening gehouden met een buffer onvoorzien van 1% van het 
beschikbare budget.  
  
GB Armoedebeleid 
Per 1-1-2015 verandert er, met de invoering van de Participatiewet, het nodige in de bijzondere bijstand. 
Invoering van het nieuwe beleid is dan ook voorzien per 1 januari 2015. 
Voor diegene voor wie het nieuwe beleid een verandering betekent is er een overgangsregeling. 
 
CDA Zorgmijders 
Dalfsen zet in op de SKT. In het SKT is er specifieke aandacht om in contact te komen met  zorgmijders.  
Uitgangspunt blijft wel dat de cliënt zelf verantwoordelijk is; Ook voor een zorgmijder kan dus alleen iets 
worden gedaan als hij bereid is mee te werken. 
 
CU Voedsel/kleding- en speelgoedbank 
In de armoedenota wordt aandacht besteed aan de banken 
Ons streven is dat de banken onderling afspraken maken over (vergaande) samenwerking. 
De gemeente is bereid dit zo nodig te faciliteren. 
 
  



VVD Stand van zaken uittreding gemeente Dalfsen  
Op de agenda van de commissie van 17 november a.s. staat een informatief onderwerp: Stand van 
zaken voortgang van het proces tot uittreding gemeente Dalfsen uit de GR Wezo.  
 
D66, vraag 6 Grip op kulturhuzen 
Ook het college had dit graag eerder gewild, maar de capaciteit ontbrak eenvoudigweg. Dat wil niet 
zeggen dat er nu geen vinger aan de pols wordt gehouden. We maken gebruik van bestaande 
instrumenten, zoals subsidievoorwaarden en bestuurlijke overleggen. Glenn is vandaag weer begonnen 
(zij het gedeeltelijk); hij gaat een opzet maken om die duidelijkheid op papier te zetten. Dat willen we 
doen door partijen (bestuur kulturhuzen) en externe deskundigheid  erbij te betrekken. Dus het proces is 
gestart, maar de besluitvorming over de uitwerking vindt pas plaats in 2015. 
 
 
CDA, vraag 10, alcoholgebruik bij kinderen 
‘En nu ik toch over kinderen praat en het belang van een goede  
ontwikkeling, de uitgesproken ambitie met betrekking tot alcoholgebruik bij kinderen van 12-15 jaar  
stelt ons teleur. Juist in die groep is de winst te halen, alcohol op dergelijk jonge leeftijd is gevaarlijk.  
Dat hoef ik het college toch niet uit te leggen? [#10]’ 
  
Deze ambitie is tot stand gekomen in afstemming met de onderzoekers van de GGD en kent de volgende 
onderbouwing:  
  
Totstandkoming percentage < 11%  

Het percentage genoemd in de doelstelling gaat over de jongeren van 12 tot en met 15 jaar, die wel eens 
alcohol drinken.  
 Regionaal drinkt 17% van de kinderen van 12 t/m 15 jaar wel eens alcohol (cijfers 2011). In relatie tot 
2007, toen het percentage op 28 % lag, is dit een flinke daling.  
In Dalfsen heeft 11% van de kinderen van 12 tot en met 15 jaar wel eens gedronken, dit is dus (35%) 
lager dan het gemiddelde van de regio. Ten opzichte van 2007 is het alcoholgebruik onder jongeren in 
Dalfsen onder de 16 jaar bijna met de helft afgenomen (2007: 20%). Het lijkt niet reëel om te denken dat 
deze daling zich in vier jaar heel veel verder kan voortzetten. Daarom hebben we in het preventie- en 
handhavingsplan de doelstelling opgenomen dat er in 2015 niet meer jongeren van 12 tot en met 15 
jongeren drinken dan in 2011.  
Overigens verwachten we wel dat de verhoogde leeftijdsgrens een positieve rol gaat spelen en dat het 
aantal kinderen onder de 16 dat wel eens alcohol drinkt, de komende jaren nog verder af kan nemen. Of 
dat effect in 2015 al zichtbaar is, is de vraag. In andere landen heeft het 5 tot 10 jaar geduurd voordat 
een wettelijke verhoging van de leeftijdsgrens ook een sociale norm werd.   
Wanneer de cijfers in 2015 bekend zijn zullen we nieuwe ambities formuleren voor de volgende 4 jaar en 
daarin zullen we ook een doelstelling formuleren voor het alcoholgebruik onder jongeren onder de 18.  
 
Consultatiebureau 
Inrichting in Lemelerveld 
 
Antwoord: Mevr. J. Van Ittersum, Huisarts Lemelerveld 
Voor het consultatie bureau hebben we nog even nagedacht, voor een compleet CB is hier bij ons nu 
geen ruimte en de gemeente heeft ook geen geld voor dubbele inrichting.  Dat begrijpen we.  
Wat we wel kunnen aanbieden is dat de CB arts en/ of de verpleegkundige af en toe voor speciale 
gevallen of alleen gesprekken bij ons in een spreekkamer haar spreekuur kan houden. Zolang onze 
ruimtes nog niet volledig bezet zijn ( wij vermoeden enkele jaren) kan hier dan kosteloos gebruikt van 
gemaakt worden. Het volledig ingerichte CB is dan in Dalfsen, in de huisartspraktijk in Lemelerveld kan 
(1-2 x per maand? Een dagdeel?) een spreekuurtje worden gehouden waar geen dure inrichting voor 
nodig is. Het zou voor ons en het jeugdteam de contacten kunnen bevorderen  en meteen een kleine 
tegemoetkoming kunnen bieden voor het wegvallen van het consultatiebureau.  Helpt dat?  
 
 
 


